
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Arbeidsmiljøutvalget 
Møtested: Storsalen, Indre Fosen rådhus (Rissa) 
Dato: 05.09.2018 
Tid: 13:00-15.00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Hilde Anhanger Karlsen Leder  
Finn Yngvar Benestad Medlem  
Merethe Kopreitan Dahl Medlem  
Siri Vannebo Medlem  
Karita Lysvand Medlem  
Elin Kvidal Medlem  
Audgunn Nilsen Medlem  
Per Røset Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ola Andreas Stavne MEDL  
Vigdis Bolås MEDL  

 
 

Merknader:  
 

1. Stadsbygd omsorgssenter v/prosjektleder 
Presentasjon på skjerm.  
Det er gått igjennom alle innspill fra ansatte og det jobbes fortsatt med ulike løsninger. 

 
2. Organisering verneombud 

Vi har fortsatt verneombud med samme organisering som i gamle Leksvik og Rissa. Vi 
trenger nå en ny organisering i ny kommune. Det er en del uavklarte spørsmål, for 
eksempel skal verneombud være organisert etter fysisk organiseringer eller er det 
verneombud etter enhet? HV ønsker bistand til å utarbeide en ny organisering for 
verneombud i ny kommune. 
Det lages nå en arbeidsgruppe som utarbeider forslag til organisering og legger fram til 
AMU. 
Arbeidsgruppe som foreslås: Karita Lysvand, Mari Kile og Tonje Tokle Sørdal ved 
behov. 

 
3. Presentasjon Skogly barnehage v/Finn Yngvar Benestad 

Det har vært en del inneklimaproblematikk knyttet til Skogly barnehage. Folkehelse 
Fosen har vært på tilsyn og fattet to vedtak om oppretting. Vedtak 2 innebærer at barn 
ikke kan oppholde seg i kjellerlokalene og at utstyr for barnehagen heller ikke kan 
oppbevares i kjeller. 



Det har vært avholdt et møte med eier der det ble konkludert med at man må bygge nytt 
bygg. Byggherre ønsker at dette skal være på plass til neste barnehageår. 

 
4. Status avvik. 

Sak tas opp igjen i neste AMU. 

 
5. Fagbrev på jobb v/Fagforbundet 

Fagforbundet har hatt møte med OKS ang muligheten til å ta fagbrev i jobb med full 
lønn. Inntil videre er dette satt på vent og man avventer ny veileder som skal komme 
nærmere jul. 

 
6. Julegavearrangement 

Vi er i rute med arrangementet. Det mangler fortsatt respons fra en noen som kan 
hjelpe til, men satser på at dette ordner seg etter hvert. Det er godt med ansatte som 
har tatt ut billetter og følgebilletter legges ut 14.09. 

 
7. Arbeidsmiljø Vanvikan barnehage 

Brev fra tillitsvalgt i Vanvikan barnehage: 
Det er uro i forbindelse med vedtak fra kommunestyret der man har inntrykk av at den 
private barnehagen vil bli prioritert framfor den kommunale. Det er ønske fra ansatte om 
å få bedre informasjon rundt prosessen. 
Siri Vannebo, Tone Wikstrøm og Sigurd Saue kan bistå Turid Fagerkind (styrer 
Vanvikan barnehage) i et personal-/foreldremøte der man kan forklare litt nærmere 
rundt hva valg av tomt innebærer. Investeringsbudsjettet vil gi et signal om 
prioriteringene til kommunen med tanke på nybygging av barnehage. 

 
8. Krav i henhold til §14-4 og §14-9 

Fagforbundet etterspør hvor langt man har kommet i arbeidet med å lage retningslinjer 
for behandling av disse kravene i kommunen. Det etterlyses felles rutiner for dette 
arbeidet. 
Merethe tar dette med tilbake til Ola Andreas Stavne som er bedre kjent med arbeidet 
som er startet opp inn helse og oppvekst. 
Tas opp igjen på neste møte. 

 
 


